



YOUR RELIABLE PARTNER IN THE WORLD OF FINANCE

*TRUST INVEST Finance Group Limited*

INCORPORATION OF A PRIVATE LIMITED COMPANY

---

**NOT PLACEMENT OF  
FINANCIAL STATEMENTS**

The TRUST INVEST Finance Group Limited company is investment firm, the registration number 11166999 (further referred to as "Company").

The Company is engaged in Financial Instruments trading, cooperating with various banks and brokerage companies around the world, through which it conducts its transactions. The Company is not subject to conditions of placing its financial reporting on line in accordance with the legislation to the legislation of England. The Company submits all the necessary reports, audits, pays taxes and fees stipulated by law the legislation to England.

The placement of reports on the Company's transactions which bring dividends to the Clients is not possible, due to the fact that every Client signs an agreement with the Company providing for a commercial secret, which the Company has no right to disclose.

The Company complies with all obligations assumed by the Clients regarding the disclosure of information which is not confidential (Privacy Policy Terms and Conditions).

The Company may direct the Clients' funds to international partner brokerage companies that directly manage the Clients' assets. These companies have no right to disclose any information about the Clients' investment, retaining full commercial secret.

Brokers are intermediary persons who carry out the disposal of the Clients' assets and contribute to making deals between the parties concerned.

The financial statements of brokers with whom the Company cooperates contain only non-confidential information relating to the balance sheet, profit and loss, movement on accounts.

Some brokers spread their reporting on their official websites for public access. Typically, there is accountability in the section "For Shareholders and Investors" or simply "For Investors".

Public reporting is a reporting principle according to which brokerage companies, joint stock companies and organizations annually publish key data on their activities: balance sheets, statements of inventory and other information, which is necessary for taxation and economic information collection.

The published financial statements of brokers with whom the Company cooperates give a true and complete view of the property and financial situation of these organizations and their changes, as well as the financial results of their activities.



ВАШ НАДЕЖНЫЙ ПАРТНЕР В МИРЕ ФИНАНСОВ

*TRUST INVEST Finance Group Limited*

INCORPORATION OF A PRIVATE LIMITED COMPANY

---

**НЕРАЗМЕЩЕНИЕ  
ФИНАНСОВОЙ  
ОТЧЕТНОСТИ**

Компания TRUST INVEST Finance Group Limited является инвестиционной фирмой, регистрационный номер 11166999 (далее именуемая "Компания").

Компания ведет деятельность в сфере торговли Финансовыми инструментами, сотрудничая с различными банками и брокерскими компаниями по всему миру, посредством которых совершает свои сделки. Компания не подчиняется условиям размещения своей финансовой отчетности в Интернете в соответствии с законодательством Англии. Компания предоставляет все необходимые отчеты, аудиты, уплачивает налоги и сборы, предусмотренные законодательством Англии.

Распространение отчетов о торговых сделках Компании, которые приносят дивиденды Клиентам, является невозможным, так как каждый Клиент заключает с Компанией Договор, предусматривающий коммерческую тайну, которую Компания не вправе раскрывать.

Компания выполняет все взятые на себя перед Клиентами обязательства в отношении раскрытия информации, которая не является конфиденциальной (условия Политики конфиденциальности).

Компания может направлять денежные средства Клиентов в международные партнерские брокерские компании, которые непосредственно управляют активами Клиентов. Такие компании не имеют права раскрывать любую информацию об инвестициях Клиентов, сохраняя коммерческую тайну.

Брокеры являются посредниками, которые распоряжаются активами Клиентов и способствуют заключению сделок между заинтересованными сторонами.

Финансовая отчетность брокеров, с которыми сотрудничает Компания, содержит только информацию, касающуюся бухгалтерского баланса, прибылей и убытков, движения денежных средств на счетах.

Некоторые брокеры представляют свои отчеты для публичного доступа на собственных официальных веб-сайтах. Как правило, существует подотчетность в разделе "Для акционеров и инвесторов" или просто "Для инвесторов".

Публичная отчетность - это принцип отчетности, согласно которому брокерские компании, акционерные общества и организации ежегодно публикуют основные данные о результатах своей деятельности: бухгалтерские балансы, акты инвентаризации и другую информацию, необходимую для проведения налогообложения и сбора экономической информации.

Опубликованные финансовые отчеты брокеров, с которыми сотрудничает Компания, дают полное и подлинное представление об имуществе и финансовом положении таких организаций и их изменениях, а также финансовых результатах их деятельности.